
 

 

 

 

Bestyrelsesmøde på Krohaven 

onsdag den 20. marts 2024 kl. 15.00-17.00. 

 

Tilstede: 

Gert Løkke Leth, Greta Rusbjerg, Inge Christensen, Lizzie Sørensen, Maj-Britt Homann Hjortmose, Ole 
Nørgaard Nielsen, Vivi Svane samt Bettina Birkkjær Bendtsen. 

 

Afbud fra Karen Haurum og Maj-Britt Homann Hjortmose. 

 

Ordstyrer: Gert Løkke Leth. 

Referat. 

 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 21.02.2024 
 
Godkendt – sendes til hjemmesiden. 
 
 

2. Referat fra Dialogmødet 13.03.2024 og evt. diskussion af emnerne. (Inge) 
 
Inge gennemgik referatet og mødets indhold.  
 
 

3. Budget 2024. 
 
Budgetopfølgning i sidste uge. Der er budgetmæssige udfordringer for 2024.  
 
 

4. Værdier og politikker for Krohaven 
 
Indkomne forslag vedrørende værdier: 
 
• Beboerne skal have medbestemmelse og være herre i eget liv 
• Vi ser det enkelte menneske 
• Vi ser alle mennesker som unikke og værdifulde 
• Vi bevarer og understøtter den enkeltes værdighed 
• Åbenhed og gennemsigtighed i kommunikation for at opbygge tillid 
• Plejeboligerne ved Krohaven er et lille og overskueligt hjem 
• Vi tilstræber livsglæde og kvalitet i beboerne hverdag. 
 
Der afholdes et ad-hoc møde i bestyrelsen onsdag den 29. maj 2024 kl. 15.00-18.00, hvor værdier 
og principper gennemarbejdes. Det ordinære bestyrelsesmøde afholdes samme dag fra kl. 18.00-
19.00. 
 



 
 

5. Status på punkter til mødet med Krohavens Venner i dag: 
 
Bordet rundt ved mødet og mulighed for at hilse på hinanden. 
Gennemgang af referatet fra generalforsamling. 
Forventningsafstemning på opgavefordeling mellem bestyrelsen og Krohavens venner. 
 
 

6. Nyt fra Krohaven 
 
Der vil blive prioriteret fliser til sansehaven, så beboerne nemmere kan komme rundt. Dialog med 
vennekredsen om evt. medfinansiering.  
Der har været afholdt møde med vores demenskonsulent og 2 medarbejdere omkring den røde tråd i 
vores demensvenlige indretning. Den grønne farve i huset går igen og der ønskes samme gardiner i 
Lavendelhaven som i spisestuen. Den grønne farve har en beroligende effekt på demensramte. Der 
kommer flere møbler i Lavendelhaven. Er der stadig penge tilbage, skal der etableres akustikplader i 
loftet ved ovenlys-trekanten i fællesrummet. Det er dog et rimeligt dyrt materiale.  
Ansættelsessamtale til ny assistent på 32 i disse dage.  
Pedelfunktion er kommet godt i gang – udendørs vedligehold er løftet til fælles ejendomsservice, 
som har kontakten til leverandører. 
Der kigges på indkøbsaftalerne som helhed ved Holstebro kommune for at sikre optimale 
kontrakter/aftaler. 
 
 

7. Nyt fra Krohavens Venner 
 
Der kommer gensidig orientering på mødet med Krohavens venner efter dette bestyrelsesmøde. 

 

8. Nyt fra Ældrerådet 
 
Karen Haurum fraværende. 

 
 

9. Orientering om plejehjemslæger (Inge) 
 
Udsattes. 
 
 

10. Punkter til næste møde 
 
Indhold af dialogmødet og budget, jf. årshjul. 
 
 

11. Ordstyrer til næste møde 
 
Vivi Svane er ordstyrer ved næste møde. 

 

12. Evt. 
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